
Hlavní město Praha 

 

ZASTUPITELSTVO HLAVNÍHO MĚSTA PRAHY 
 

U S N E S E N Í  

Zastupitelstva hlavního města Prahy 
 

číslo 14/12 
ze dne  23.5.2024 

k návrhu změny ÚP a jejího vydání – Z 3810/00 (fáze "návrh" + "OOP", samostatně 
pořizovaná změna) 

 
 

Zastupitelstvo hlavního města Prahy   

I .   b e r e  n a  v ě d o m í  

1.  výsledek projednání návrhu změny Z 3810/00 ÚP SÚ hl.m. Prahy, včetně 
vyhodnocení, uvedený v příloze č. 1 tohoto usnesení 

2.  závěry z jednání Výboru pro územní rozvoj Zastupitelstva hl.m. Prahy, uvedené v 
příloze č. 6 tohoto usnesení 

I I .   s c h v a l u j e  

1.  návrh rozhodnutí o uplatněných námitkách k návrhu změny Z 3810/00 ÚP SÚ hl.m. 
Prahy, uvedený v příloze č. 2 tohoto usnesení 

2.  návrh změny Z 3810/00 ÚP SÚ hl.m. Prahy, uvedený v příloze č. 3 a č. 4 tohoto 
usnesení 

I I I .   v y d á v á  

změnu Z 3810/00 ÚP SÚ hl.m. Prahy formou opatření obecné povahy č. 205/2024, 
uvedeného v příloze č. 5 tohoto usnesení 

I V .   u k l á d á  

1.  Radě HMP 

1.  zajistit realizaci bodu II. a III. tohoto usnesení 

Termín: 3.6.2024 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
Předkladatel:  Rada HMP 
Tisk: Z-12016  
Provede: Rada HMP  
Na vědomí: odborům MHMP  

  

  



 

Příloha č.1 k usnesení Zastupitelstva HMP č. 14/12 ze dne 23. 5. 2024 - vyhodnocení 

připomínek č.   ze dne   
 

 

 
 
Příloha je uložena z kapacitních důvodů ve sdíleném úložišti.  

(Tip: Dvojklikem klikněte na heslo, pravé tlačítko myši - volba Kopírovat, stáhněte a otevřete odkaz, po výzvě hesla 
pravé tlačítko myši - volba Vložit). 

 

 odkaz na stažení obsahu přílohy - intranet 

 odkaz na stažení obsahu přílohy - internet 
 
Heslo k otevření obsahu přílohy: 0NwyWfSM1G6HgBekahmj 

https://srvobis-api01.mag.mepnet.cz/webuloziste/?target
https://zastupitelstvo.praha.eu/webuloziste/?target


PMíi Č. 2 k lisími Zastupilelslva HMP c. 14/12 ze dne 21 5.2024
Námitky k návrhům změn ÚP SÚ HMP - Z 3810

DATUM: 5.12,2023

Číslo změny PID Text námitky Rozhodnuti o námitce
3810 MHMPXPJOP2M8 Pražská developerská společnost, příspěvková organizace, uplatňuje z titulu organizace hl. m. Prahy a v souladu se Námitce bude vyhověno částečně.

Str.1z1

společnost, příspěvková organizace zřizovací listinou v platném zněni, vydanou rozhodnutím Zastupitelstva hl, m, Prahy dne 26.5.2022, tuto NÁMITKU,
Nesouhlasíme s umístěním pevné značky W ve funkční ploše SM JS a navrhujeme její přemístění do funkční plochy
SV-K na pozemky pare. č. 2869/125,2869/411 v kú. Krč, a to na základě územní studie Nové Dvory schválené Do požadované polohy, resp. plochy s rozdílným způsobem využiti SV (všeobecně smíšené) s 
pořizovatelem kódem míry využiti území K /SV-K/, bude v souladu se zaevidovanou Územní studií Nové Dvory
https://www,uur,cz/eupc/reglist?id=4426l), (ÚS) a požadavkem připomínkujícího vymezena nová pevná značka pro plochu s rozdílným
Pozemky ve funkční ploše SMJ-F a SV-E jsou převážně ve vlastnictví hlavního města Prahy, svěřené k hospodařeni způsobem využití VV (veřejné vybavení) s cílem zakotvit umístění např. pro kulturní centrum. 
Pražské developerské společnosti, Stejně tak pozemky ve vlastnictví České pošty jsou na základě Usneseni Aktuálně navrhovaná pevná značka VV bude zachována,
Zastupitelstva hlavního města Prahy číslo 38/104, ze dne 16,6,2022 (k návrhu na úplatné nabytí pozemků v k,ú, Uvedení předmětného území do souladu s ÚS bude komplexně prověřeno v rámci pořizované 
Lhotka z vlastnictví ČR-České pošty s.p. do vlastnictví hlm. Prahy a na úpravu rozpočtu vlastního hl.m. Prahy v kap. překryvné změny Územního plánu sídelního útvaru hl. m. Prahy Z 3583/00 vč. vytvořeni podmínek
08 na rok 2022) převáděny na hlavní město Praha, K přesunu pevné značky tak dojde v rámci pozemků jednoho pro umístění MŠ, polikliniky a pošty (např, formou plovoucí značky W). Zde bude prověřeno i
investora, hlavního města Prahy, a to na základě dohody s městskou částí a dalšími aktéry v území nad budoucím případné odstraněni současné pevné značky, 
uspořádáním transformačního území. Tato dohoda je zřejmá ze schválené studie Nové Dvory.

ID Namítající
2994855 300 Pražská developerská

https://www,uur,cz/eupc/reglist?id=4426l


Příloha č. 3 k usnesení Zastupitelstva HMP č. 14/12 ze dne 23. 5. 2024 

 

Návrh změny ÚP SÚ hl. m. Prahy – Z 3810/00 
doporučené ke schválení 
 

 

 

Číslo 
změny 

Ozn. Předmět Stav ÚP Navrhovaná změna 
Plocha/Délka 

[m2/m] 
Městská část 

Vyhodnocení 
pořizovatele 

Doplněk KUP Závěr VURM Závěr Vyjádření IPR Vyjádření MČ 

3810/00 ZV Využití městských 
pozemků u plánované 
stanice metra Nové 
Dvory 

parky, historické zahrady a 
hřbitovy /ZP/; smíšené 
městského jádra s kódem 
míry využití území F /SMJ-
F/; všeobecně obytné s 
kódem míry využití území C 
/OV-C/; všeobecně 
smíšené s kódem míry 
využití území C /SV-C/; 
všeobecně smíšené s 
kódem míry využití území E 
/SV-E/; zeleň městská a 
krajinná /ZMK/ 

smíšené městského jádra s 
kódem míry využití území S 
/SMJ-S/; všeobecně obytné 
s kódem míry využití území 
E /OV-E/; všeobecně 
smíšené s kódem míry 
využití území E /SV-E/; 
všeobecně smíšené s kódem 
míry využití území K /SV-K/; 
veřejné vybavení – pevná 
značka /VV/ 

104616  Praha 4; Praha 12 Návrh změny byl 
projednán. Se změnou 
nesouhlasí 1 spolek. Na 
základě projednání byl 
návrh změny upraven. 
Pořizovatel doporučuje 
změnu ke schválení a 
vydání. 

Do požadované polohy, 
resp. plochy s rozdílným 
způsobem využití SV 
(všeobecně smíšené) s 
kódem míry využití území K 
/SV-K/, je v souladu se 
zaevidovanou Územní studií 
Nové Dvory (ÚS) a 
požadavkem 
připomínkujícího (p.č. 300) 
vymezena nová pevná 
značka pro plochu s 
rozdílným způsobem využití 
VV (veřejné vybavení) s 
cílem zakotvit umístění 
např. pro kulturní centrum. 
Aktuálně navrhovaná pevná 
značka VV bude zachována. 

 
Doporučuje vyjádření ke změně je 

obsaženo v příloze usnesení 
"výsledky projednání" 

vyjádření ke změně je 
obsaženo v příloze usnesení 
"výsledky projednání" 

 

 

  

  



 

Příloha č.4 k usnesení Zastupitelstva HMP č. 14/12 ze dne 23. 5. 2024 - návrh změny č.   ze dne   
 

 

 
 
Příloha je uložena z kapacitních důvodů ve sdíleném úložišti.  

(Tip: Dvojklikem klikněte na heslo, pravé tlačítko myši - volba Kopírovat, stáhněte a otevřete odkaz, po výzvě hesla 
pravé tlačítko myši - volba Vložit). 

 

 odkaz na stažení obsahu přílohy - intranet 

 odkaz na stažení obsahu přílohy - internet 
 
Heslo k otevření obsahu přílohy: FAMjgz6EaFP8XnGu3bb9 

https://srvobis-api01.mag.mepnet.cz/webuloziste/?target
https://zastupitelstvo.praha.eu/webuloziste/?target=776453306E696D356B42485077684F4C396E6C4138723253383469702F4449774475506333324B6D4D61396A6A684E564D4E4945363536566A396C396238484333554C5232307730362F65616C4A5331644B486F3137756C4C62416B453738742F627A456D3649584B33426C38644A46505479756D2F6F3776665252423177706E46387337694142485A66367453466A41394E346A794855324C547546616959537736495931372F7872396D35444F68686F4A74484B3842454D536866377034747259796746316D65353754445861795241696634672B735A6A614D624B576579642F5A384C4A584C58343D


 

Příloha č.5 k usnesení Zastupitelstva HMP č. 14/12 ze dne 23. 5. 2024 - návrh OOP č.   ze dne   
 

 

 
 
Příloha je uložena z kapacitních důvodů ve sdíleném úložišti.  

(Tip: Dvojklikem klikněte na heslo, pravé tlačítko myši - volba Kopírovat, stáhněte a otevřete odkaz, po výzvě hesla 
pravé tlačítko myši - volba Vložit). 

 

 odkaz na stažení obsahu přílohy - intranet 

 odkaz na stažení obsahu přílohy - internet 
 
Heslo k otevření obsahu přílohy: 5KTNFfftWRfeuncPT3TZ 

https://srvobis-api01.mag.mepnet.cz/webuloziste/?target
https://zastupitelstvo.praha.eu/webuloziste/?target=776453306E696D356B42485077684F4C396E6C4138723253383469702F4449774475506333324B6D4D612B344663664458672F567439477A56597761392B4130316664625177796E6D44475551543356563042525445317A3964736563394848597038765538744A305275476F785A6D376A7172313541724963726E38386B4A736F57723444656A5635324C64376F4332442F567164487579352B69766C473759714A466572474F354C683179654B6B58532F6F6864424B3854376576747A7766623158444F34596C684F686A6B7966544A6D66594F6E58336B4B4D4573766B4D2F6C6454306C64332F453D


ZÁPIS
z Sjednání ze dne 19. prosince 2023 od 9:00 hodin

ze Zastupitelského sálu Nové radnice.

Mariánské náměstí 2, Praha 1

- {MATERIÁL PKEDKLÁDA PŘIZVANÍBOD TISK)

T-VUR-0078

1.3. T-VUR-0079

2,

2.1 T-UR-0080

2 3810/00 ÚP $U HMP/po veřejném projednáni/2 2 T-VUR-0081

3.

3.1. T-VUR-0082

3.2.

4.

T-VUR-00844.1.

5.

5.1. T-YUR-0085

5.

5.1. T-VUR-0089

1

$chvá eni programL 8. jednán Výbor ro 
územní rozvoj ZHMP 2022 - 2026

Ing. arch. F lip
Foglar, ředitel UZR
MHMP

Ing. arcn. Filip
Foglar, feditel U2R
MHMP

Ing. arch. Fil.p
Foglar, ředitel UZR
MHMP

Podněty na změny Uzemninc pidnu SÚH!. íT,
Prahy - k prc/ednání_________
Pod n éc P 21/2019 - k opětovnému projednáni

Přerušené podněty no změny Územniho plánu
SÚ Hi. m. Prahy • k projednáni
Podněty žádán* v převažujícin veřejném zájmu ■ 
p‘erušené

Změny Územriho alánu SU Hf m. Prahy - k
prcjednání - iekatite Seaiec_______________  
z 3537/28 ÚP S HMP/po veřejném projednání/

Nove podněty na změny Uzemssho plónd SUHI. 
m. Prahy •k projednáni
Pocnězy žádaná ve veřejném zajmu

přecseda Výboru 
pro Územni rozvoj 
ZHMP
předseda Výboru 
pre územní rozvoj 
ZHMP

Změny Územního plánu SÚ HI. m. Prahy - k 
projednání
Z3487/26 ÚPsú HMP /po veřejrém projednáni/

Zahjeni
Úvod, prezence, kontrola usncšeníschopností
Volba ověřovatele zápisu 8. jedráni VURM

Ing. arch, iilip
Foglar, Peditel UZR
MHMP
.ng. arch. Filip
Feglar, ředitel UZR
MHMP

Výbor pro územní rozvoj 
Zastupitelstva hl. m. Prahy 2022 - 2026

1.

1.2.

_____________________________________ MHMP______
T-VUR-0083 Z 3328/19 ÚP $Ú HMP /po veřejném projednání/ Ing. arch. Filip

Foglar, řed tel UZR 
MHMP

Ing. arch, Filip
Foglar, ředitel UZR

Příloha č. 6 k usnesení Zastupitelstva HMP č. 14/12 ze dne 23. 5. 2024



Podněty žádané v převažujíc‘m veřejném zájmuT-VUR-00876.2.

Podněty ostatriTVUR-C0906.3.

8.

T-VUR-00888 1.

Různé9.

1.1. Úvod, prezentace, kontrala usnášeníschopnosti

1.2. Volba ověřovatele

Tomúš Peki Oveiovatelem bude pan Urben. Hlasuj

Hlasováni o soMain s oviřovciídvn

1.3. Schválen í program u

Hlasonwl o schvální pro^amu

2

7
7.1. Ing. arch. Filip

Foglar, ředitel UZR
MHMP

Ak^alízact násad územního rozvoje Hf. m.
Prchy “ k orofeanání ____________ 
Aktualizace c. 5 Zásad územního rozvoje Hl. m.
Prahy /po veřejném projednání/

Pro. / ?/ P>  ̂i: 0/ Zdrz e" 0
Lagner nzprílOťiii' 
Program schválen

Ing. arch. Fiip
Foglar, ředite UZR
MHMP
Ing. arch. Filo
Foglar, recitel UZR
MHMP

mec ověřovateli zápisu z dnešního jednání.

Pro 11 / P^ oti. 0' Zdri el:0
Poníík Lagngr

(h^řovafe/ sohváun

1. Zahájení

Předseda přítomné a zoedi, že pánové Portlík a Lagner /sou omhaeni ze začáíhtfednáni

2. Změny Územního plánu SÚ HL m. Prahy - k projednáni

Z 3487
Filip Foglar: Jedná se území na Zličíné, na hranici Středočeského kraje, kdy se plocha OB-A 
rozšituje o jednu parcelu. MŽP dalo nesouhlas, došlo k dohodovacímu jednání nesouhlas byl 
překonán. Nakonec byla změna kladné projednaná. UZR ji navrhuje ke schváleni a vydání.

Petr Zeman: Zabývat sc ukto dlouho změnám tohoto;? nesmysl.

Tomáš Peki Usnesení je stejné jako v podkladech.

ing. arch. Filip
Fcglar, ředitel UZR '
MHMP

Tomáš Pek: Výbor je v počtu 11 ze 13 členů usnášení schopný.

Nekompletní podněty frčené pořizovoielem
T-VUR-0085 Nekomp etní podněty ukončená pořzovalelen



Hlasování o navrženém usneseni

Tomáš Pek: Usnesení nebylo přijato, bude předloženo na VURM 01/2024.

Z 3810

Hlasováni o navrženém usnesení

Z 3537

3

Tomáš Pek: Změna nevyvolává potřebu bouráni zámečku, je to paralelní informace, kterou je dobré 
védét,

Pro: 6i Proti: 0/ Zdržel: 6
La^ner nepřítomen 

Usnesení nebyle při;aio

Pro: Proti ^'Zdržel o
La^ner nepřítomen

Usneseni byle přijalo

3. Zrniny Územního plánu SÚ Hl. m. Prahy - k projednáni - lokalita Sedlec

Výbor pro územní rozvoj ZHMP
I. bere na vědomí
výsledek projednání návrhu změny Z 3810/00 ÚP SÚ hl.m. Prahy včetné vyhodnoceni, uvedený v 
příloze číslo I tohoto usnesení
II. doporučuje

1. schválí: návrh rozhodnuti o uplatněných námitkách k návrhu zmény Z 3810/00 ÚP SÚ hl.m. 
Prahy uvedený příloze číslo 2 cohoto usnesení

2. schválen; a vydání zmény Z 3810/00 ÚP SÚ hl.m. Prahy, uvedené v příloze č. 3 a 4 tohoto 
usnesení

Filip Foglar: Jedná se o wěnu územniho plánu samostatné pořizovanou ve veřejném zájmu, kterou 
žádal institut plánování a rozvoje. Jedná sc o využití převážně městských pozemků na plánované 
konečné stanici metra D Nové Dvory, Centrální čtverec se zvyšuje na kód S a k lomu se doplňuje 
navýšen; míry využití území na souvisejících pozemcích. Změna byla projednaná kladné a zároveň 
veškeré vypořádáni všech připomínek je uvedeno ve zveřejněných materiálech. Připomenu, že 
městská část Praha 4 k tomu dávala částečný souhlas a podmiňovala ho plnou koordinací s koncepcí 
územní studie Nové Dvory, což se naplnilo. Praha 12 k lomu měla potom několik dalších připomínek. 
Významnou měrou se také zaměřovala právě na provazbu s územní studii Nové Dvory. Územní 
studie Nové Dvory byla členům rozeslána, byla pořizovatelem ‘chválená- zapsána do evidence 
územné plánovací činnosti, takže slouží již pro rozhodování v území v těch částech, kde je v souladu 
s územním plánem. Předkládáme ke schválení a vydání. Územní studie Nové Dvory je pořízená 
magistrátním odborem územního rozvoje, ledy pořizovatelem UPD. Zpracovatelem byla vy soutěžená 
firma UNIT architekti. Územní studie Nové Dvory je zapsaná do ILASu jako územně plánovací 
podklad.

Petr Zeman: Změnu podporuji, jen prasin: dát do usnesení nebo pak zastupitelstva podmínku 
zachování zámečku.

Výbor pro územní rozvoj ZIIMP
I. bere na vědomí
výsledek projednání návrhu změny Z 3487/26 ÚP $Ú hl m. Prahy, včetně vyhodnocení, uvedený v
příloze č. I .oboro usnesení
11. doporučuje
schváleni a vydání zmčny Z 3487/26 ÚP SÚ hl. m. Prahy, uvedené v příloze č. 2 a 3 tohato usnesení



Filip Foglar Vyber územního rozvoje dne 14.11.2023 přerušil projednáváni této změny do doby 
oro^dnání změn 3328 a 3569. Úvodní předklad jsme zmiňovali nc předchozím výboru. Jedná se 9 
Aladné projednanou změnu s částečným souhlasem MČ, která se mění na plocay OV 5 kódem E aje 
koordinovaná s Sitsim územím i Nového Sedlce díky studii od kolegů 7 IPRu Myji jako portzovnte 
předkládáme ke schváleni a vydání

Tomát Pek: Epozorňuji na to, že jsme cd žadatele obdrželi podepsaný závazek, že předloží smlouvu 
s Prahou 6, která bude zpracována dle Metodiky HMP. Do usnesení bude přidana podmínka pořízeni 
takové smlouvy Dáe bude do usnesení přidáno, aby HMP intenzivně spolupracovala ra přípravě 

realizace tramvajové trati doSuchdola.
Gabriela LNčničková: Chybí mi tu ještě změna, která souvisí s tramvajovou trati do Suchdola. Mám 
obavy, aby nebyla hodně pozadu za plánovanou výstavbou. Považuji zn zásadní urychleni přípravy 
tramvajové trati. Dále je třeba prodloužit ulici přerušenou podjezdem pod železnični tratí, am by byl 
umožněn vjezd přímo na Roztockou k Vltavě a na kruhový objezd.

Petr Zeman: Na Praze 6 se toto intenzivně projednává, my musíme dohlídnout r.a to, aby byly před 
Zastupitelstvem dořešeny kontribučni smlouvy. Za mé to má podporu

Tomáš Pek: Smlouvaje uzavřená na tu severní část (Finep).

Zástupce veřejnosti: Divitek. bydlím v Sedlci. Změny jsou projednávány zvlášť, proto ani neby.a 
požadována SEA. v současné době je to územi dopravně naprosto vyčerpáno. Pro uzenu Novy 
Sedlec byla vypracována dopravni studie, my (občané) jsme žádali, aby ta studie byla komplexnu aby 
do toho byly zapojeny i okolní obce. Problémy stramvajovou trati nastanou samozřejmě i při Jell 
realizaci, která bude velmi komplikevaná vzhledem ke geologickým poměrům Dále požadujeme, 
abv vznikla zástavba, která bude respektovat vesnický příměstský charakter. Aby při návrhu zéstavhy 
bvlv dodržovány zásady vyvážené urbánní struktury. Bude zpracována SEA ne všecany změny 
územního plánu, které probíhají souběžně a budou vyhodnoceny v souladu s platnou legislativou 
svnergické a kumulativní vlivy nejenom těchto změn, ale i dalších investičních záměrů v oblast. 
Zásadní pro násje dodržení paragrafu 18 odstavec 4 zákona číslo 183/2006 stavební zákon, kde je 
jasně napsáno, že' územní plánování ve veřejném zájmu chrání a rozvijí přírodní, kulturní a civilizační 
hodnoty územi včetne urbanist.ckého, architektonického a archeologického dědictví.

Tomáš Pek: Překročil jste 2x3 minuty.

Zástupce veřejnosti pan Divílek: Mohou mi ostatní občané předal svoje 3 minuty?

Tomáš Pek: Ne
Pan DMiek přesto pobačwal. s<to^a! Íl8ai!> stavepniho sákona. stim. ie nebyly respektovány 
Dále kofKtantJe že změna není rovněž v souladti s Politikou územtiiho vozvoje ČR. konkrétně s články 

/+. ió. 18. 20 a 25.
Zástupce městské části: Dobrý den. mé jméno je Lukáš Kos, jsem vedoucím odboru významných 
investic úřadu městské části Praha 6. Jsem pověřen k tomu, abych tady vyjádři) názor městské část: k 
navrhované zrněni územního planu, respektive oběma navrhovaným změnám. My jsme začali řešit s 
investorem tu oblast ještě severněji, to je změna 3328, kvůli umisťované pevné znacce VV, která je 
určena pro mateřskou školu. My jsme s investorem dojednali parametry a obsah smlouvy o spolupráci 
plně v souladu s přijatou Metodikou hlavního města Prahy, kterou městská část Implikovala do svých 
rozhodovacích procesí přijetím zásad. Parametry té smlouvy i rozpad té referenční výše olněni na 
finanční a nefinanční plněni bylo potvrzeno kanceláří pana náměstka Hlaváčka a v návaznosti na tc 
jsme přistoupili k uzavřeni smlouvy s investorem. Pro nás je důležité, že jsme si v ie smlouvě 
zafixovali referenční výši plnění. Investor se zavázal, že pro obě oblasti vybuduje mateřskou školu 
zhruba o 900 m2 HPP, k tomu je zhruba stejně velký pozemek pro stavbu mateřské školy. K tomu je 
dvojnásobně velká zahrada v rámci nějakých 18 000 m2 K tomu nám investor předá stavební 
povoleni pravomocné a příslušnou projektovou dokumentaci pro stavbu mateřské školy a zbývaj.vi
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Hlasování o navrisném zanesení

S

Zástupce investora: Investor navrhuje obytnou zástavbu, která nalradí současné skladové areály 
Tylo areály jsou nyrí neprostupné, takže odděl jí městskou číst Praha Sedlec od zbytku městské 
Části Pokud v budoucnost i vznikne ta tramvajová trať, tak plánujeme propojení vlakové zastávky s 
tramvajovou tratí, průchod bude možný buďto po silniční komunikaci nebo pěším průchodem a lidé 
se dostanou k podchodu, který bude pod Kamýckou ulicí. Plánujeme ponechat starou budovu cihelny, 
která pochází z roku 1910 a je na tom miste víceméně uprostřed, kde by mělo byt celé centrum téhle 
oblasti. Na jedné straně by byla školka na území Flám es, na druhé straně by byla cihelna s veřejným 
vybavením, plus partery dalších budov budou obsazeny obchody, službami a podohně, což je věc, 
která v současné době v Sed leči naprosto chybí. Přínosem bude hlavně nová zeleň, komunikace. 
Školka, která tam také chybí, stejně jako v parterech umístěné obchody a služby.

Tomáš Pek: My ni máme od Vás jednostranný závazek, že přistoupíte na smlouvy o spolupráci 
investora- Prosím o potvrzení, že se podvolíte Metodice hlavuiho města Prahy a že počítáte s tím, že 
hlavní město Praha bude v tom smyslu i garantem.

Tomáš Pek: Váš závazek tady padl, bude uveden v zápise a všichni členové výboru ho slyšeli.

Zástupce veřejností p. Skopeček: Za spolek pro Hanspaulku ještě doplním, že změna nerespektuje 
Zásady územního rozvoje Záměr nerespektuje historické venkovské osídlení Sedlece. Přejeme al 
vesnický charakter udržet Je to atraktivní nejen pro residenty, ale rovněž jako výletní cil.

Pro: i 0/ Proti: 0 Zdrzel3
Usneseni bylo přijato

Zástupee investoru: Ano, my počítáme s podpisem smlouvy dle Metodiky spoluúčasti investorů 
HMP.

Výbor pro územní rozvoj ZHMP
I bere na vědomí
výsledek projednání návrhu změny z 3 53 7/28 ÚP SÚ hi m. Prahy včetně vyhodnoceni, uvedeny v 
příloze číslo 1 tohoto usnesení
II. doporučuje

I. schválit návrh rozhodnuti o zásacnich připomínkách uplatněných k návrhu změny Z 3537/28 
ÚPSL hkm. Prahy uvedený příloze číslo 2 tohoto usnesení

2. schválení a vydání změny Z 3537/28 ÚP SÚ hl m. Prahy, uvedené v příloze 6.3a 4 tohoto 
usneseni

III. podmiňuje
schváleni a vydání změny Z3537/28 ÚP $Ú hhm, Prahy uzavřením Smlouvy o spolupráci dle
Metodiky hl. m. Prahy do doby konání zasedání Zastupitelstva HMP
IV. požaduje
intenzivně spolupracovat na přípravě realizace tramvajové nati Podbaba Suchdol

část toho referenčního plnění bude poskytnuta formou finančního plnění (něco mezí pětadvaceti a 
třiceti miliony korun na výstavbu té mareřské školy). V území Stamomontáží jsme se shodli na 
základních parametrech, smlouva se připravuje. Finanční plnění bude použito na výstavbu MŠ v té 
severní části. Doprava podle studie IPRu pro území taky vychází, protože stávající nákladní doprava 
bude z toho území odstraněna. Tato zátěž bude nahrazena běžnou dopravou osobní. Nad to musím 
podotknout, že v iěeném sousedství těchto 2 záměrů je tramvajová trať. Městská část mazalo, že než 
bude postavená ta tramvajová trať suchdol ská. tak ta vlaková :a železniční doprava hude pinč 
saturovat tuto dopravu tramvajovou. Rovněž IPR nepovažuje za nutné podminovat rozvoj tohoto 
území realizací tramvajové trati do Suchdola Konkrétní podoba projektu samozřejmě bude 
standardně projednávána v komisí územního rozvoje a bude diskutována na městské části a s občany. 
Žádám VURM, aby ryto dvě změny Územního plánu podpořil.
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Z 3328
Filip Fnglar: Jako potizovatel jsme dokončili tádré kroky dle stavebního zákona tak, aby bylo 
možné předložit samosprávě k rozhodnutí. Vešker projednáni a vyhoonoceni připomínek 1 
obsaž-no ve veřejných přílohách. Vysledné vyhodnocení umažňuje schváleni a vydám Letu změny, 
která se týká severní části lokality, také s mírou využití E se značkou veřejné vybavenosti.
zitubce iuvestora: Dobrý den, pane předsedo, dámy a pánové, já si dovolím jenom krátce potvrdit 
dohodu uzavřenou a městskou části Praha 6. Podle Metodiky spoluúčasti investoru hlavního m&ta 
Prahv předáváme městské Části pozemek se stavebním povolením, prováděcí dokumentaci a tnandni 
příspěvek ve spolupráci se Stavomontážemi. Tak vznikne materska škola na našem pozemku, a 
vidíte na obrázku, konečně se to území ze zastavěného vyžilého průmyslového areálu, který' V tuto 
chvíli generuje nákladní automobilovou dopravu, se stane prostupným územím se spoustou zelene s 
mateřskou školou a s novou zástavbou.
Zástupce veřejnosti pan DivBek: Tady máme v podstatě totožné připomínky jako u té předchozí 
změnv, které se týkají především dopravní zátěže, dlouhého časového honzonu vybudovaní 
tramvajové traté a dále nedostatečných kontribučních příspěvků investorů, které zdaleka nepokryji 
vznik é náklady mostské Části.
Milan Urban: PFcdmémé území se samozřejmě musí vyvíjet, ale je zřejmé, ze takto roczálilá 
výstavb2 vyžaduje posílení veřejné dopravy, IZL prosím o přidáni podmínky usnesenu ze bude 
vybudována ta tramvajová trať.
Tomáš Pek: Tuto podmínku do usnesení dát nemůžeme. Může to být ošetřeno v rámci etapizacc 
v konlribuór.i smlouvě.
Gabriela Lněničknvú: Doporučuji tuto změnu opravdu řešit společné s tou tramvajovou trati, nebot 
jak zde řekli zástupci vefcjnosti, ta dopřávaje zde již dnes za hranou kapacity.
Zástupcé veřejnosti pan Divišek: Dopravní situace v Sedlci je na hrané kapacity, před výstavbou je 
nutné vybudovat tramvajovou trať. Železniční doprava nárůst počtu obyvatel nezvládne. Dopravní 
studie měla vadné vstupy a s jejími závěry nelze souhlasit Tento záměr není realizovatelný

Zástupce městské části: Doprava musí investorovi vyjít v uzemním nebo stavebním řízeni dobře. K 
tomu máme orgány státní správy, odoorné, které konkrétní navržené řešení, které stavebník 
sanozřelmě předloží, musí posoudit a musí to vymyslet tak. aby ta doprava byla v souladu s 
veškerými požadavky a s veřejným zájmem. Když ta doprava stavebníkovi nevyjde, tak stavebnis 
zkrátka ten projekt nepostaví. Ale nemůžeme řešit 10 B. když jsme ještě nevyřešili A. Kcyzjsme 
vůbec neumožnili stavebníkovi, aby konkrétně uvažoval na tom svém castavovacim zaměru, my tady 
řešíme návrh změnv územního plánu. A ještě bych se ohradil za městskou část k tomu, co tady 
zaznělo ohledně salámové metody Právě městská část žádala hlavní město Prahu, aby tyto dvě 
změny, které dneska máte na stole, byly projednávány společně. Právě aby nedochazeio k te 
salámové metodě. Jedna změna bez druhé nemá pro ten Sedlec význam a nemá smysl. A za to, že tyto 
změny jsou právě projednávány společně, za to bych chtěl vyjádřit velký dik zástupcům města, že 
tomuto požadavku městské části vyhověli.
Zástupce investora pan Dykast: Chtél bych poděkovat všem odbornikům v dotčených orgánech 
státní správy i samosprávy, odboru územního rozvoje, institutu plánování. Zkrátka všem, kteří se 
podíleli v céch mnoha letech na procesování a zpracováváni té změny, přestože jejich práce je tady v 
tuto chvíli dramatickv zpochybňována. Já jsem zapomněl říct vtom prvolnim příspěvku, ženejenom 
tam máme značku VV. veřejné vybavenosti, ale také značku ZP • parkovou plochu A K té parkové 
ploše patří samozřejmě všechna nová čestní síť, ulice, spousta stromů, průchodnost a další věo.



Hlasováni 0 navrtěném usnesení

4.1. Podněty žádané v převažujícím veřejném zájmu - přetušené

P 20/2021

Petr Zeman: Dávám protinávrh, abychom to neschválili.

Mlaskání o neschválení

7

Pro. 9/ Proti: (V /
Usnesení bylo při jaro

Pro-V ProtwZdrfel:9
Usneseni nebylo přijato

Pro i 3/ Proti:0/ Zártel d
Usneseni bylo př(joto

Filip Foglar: V tomto bodě je pouze jeden podnět, již několikráte přerušovaný výborem územního 
rozvoje, a to P 30/2021 na městské části Praha 9, který se týká transformace lokality U Elektry.

Tomu? Portlik: Prosím ještč jednou o přcrueni, viastík by zdc chtčl vystoupit a dnes nemohl

5. Podněty na změny Územního plánu SŮ hl. m. Prahy - k opětovnému projednaní 

P 21/2019

Výbor pro územní rozvoj ZHMP
I. přerušuje
projednávání podnětu P 30/2021 do lednového výboru.

Hlasování o navrtěném usneseni

4. Přerušené podněty na změny Územního plánu SÚ hl. m. Prahy - k projednáni

Výbor pro územní rozvoj ZHMP
1. bere na vědomí
výsledek projednán;' návrhu změny Z 3328/19 ÚP SÚ hl.m. Prahy včetně vyhodnocení, uvedený v 
příloze číslo 1 tohoto usnesení
1T. doporučuj o

l. schválit návrh rozhodnutí o uplatněných námitkách k návrhu změny 7.3328/19 ÚP SÚ hl.m. 
Prahy, uvedený příloze číslo 2 tohoto usneseni.

2. schválení a vydání změny Z 3328/19 ÚP SÚ hl.m. Prahy, uvedené v příloze č. 3 a 4 tohoto 
usnesení

III. podmiňuje
schválení a vydání zmčay Z 3328/19 ÚP SÚ hl.m. Prahy uzavřením Smlouvy o spolupráci dle
Metodiky hl. m. Prahy do doby konán; zasedání Zastupitelstva HMP
IV. požaduje
intenzivně spolu pracovat na tramvajové trati Praha Suchdol

Filip Foglar: Tento podnět byl v roce 2019 výborem územního rozvoje doporučen, avšak k 
nezkrácenému režimu pořizování. Z toho důvodu nebylo dále předkládáno předkladatelem ke 
schválení jako u všech jiných případů. Následně žadatelé rozšířil; podnět a požádal; o zkrácený 
režim, takže došlo ke stažení toho konkrétního tisku jako předpokladu před radou HMP. Z toho 
důvodu jsme doporučili, že z důvodu těchto nových skutečnosti je třeba opakovaně projednat tento 
podnět zde na výboru. Jedná se o městskou část Praha Libus. Žadatelem jsou fyzické osoby a je 
požadovaná změna z A na C v Čistě obytném území. Za odbor územního rozvoje doporučujeme 
neschválení tohoto podnětu. A dle požadavku pana předsedy ještě doplním, že s vysokou mírou
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Pr<jH:O/Zdržel:O
Usneseni bulo přijaiu

Výbor pro územní rozvoj ZHMP
I. nedoporučuje
schváleni podnetu P 21/2019 na změnu ÚP SÚhl.m Prahy
Hlas ován i o navrženém usn e se/li

6. Nové podněty na zmény Územního plánu $Ú hl. m. Praby - k projednaní

Tomáš Pek: Teď budeme pokračovat podněry ve vetejném zájmu, a to je bod, kdy počkáme na pana 
náměstka, popřípadě na pana ředitele IPRu a budeme tedy hlasovat o posunuti projednáváni tohoto 
bodu (6.1) do doby jejich příchodu. Kdo je pro taho nav^Wi programu? Všichni pro, 
děkuji. Budeme tedy pokračovat bodem 6.2.

6.2. Podněty Žádané v převažujícím veřejném zájmu

P 38/2023

pravcépodobnosti je tento Uměř s tímto kódem ve stabilizovaném území v případě platnosti 
metropolitního plánu tak, jak je nyní navrhován, realizovatelný.

Proběhla krátká debata álemr

Filip Foglar: Jsme v bodě, kdy předkládáme jeko pořizovatel kompletní podněty k vašemu 
rozhodnutí schváleni či neschválení. A to ty- podněty, kde je dán převažující veřejný zájem tmi, že jo 
žadatelem nebo soolužadatelem mésrská část či oprávněný investor. Tento podnít je na uzemi 
městské části Praha 22 a žadatelem je přímo městská část a žádá změnu ze sportovnich a 
oddechových ploch, částečně urbanizovaných na zastavitelnou plochu veřejného vybaveni. 
Předkládáme k vašemu rozhodni"i-
Tomáš Pek: Předem avizuji, že budu požadovat přerušení a doplnění o studii.

Tomáš Kanára, starosta Mč Praha 22: Já bych potřeboval před vámi obhájit nás postup. Jsou zde 
zástupci MČ, kteří se budou ohánět petici. Na včerejším zastupitelstvu jsme schválili, že vyslechneme 
petentv a petici projednáme v zákonné Ihůti 60 dni. Samozřejmě předložíme k projednám studu, to 
území’je obrovské (cca 16 ha), budeme požadovat jeho redukci na cca 30-40%. Po redukci na 
budoucích zastavitelných plochách provedeme geologické, hydrogeologické průzkumy a ostatní 
průzkumy, abychom se nedopustili nějaké ekologické havárie, jak nám je předhazováno. My jsme se 
včerejším usnesením zavázali, že co předložíme do 30 6. 2024 a samozřejmě do slejné doby to 
předložíme i na tento výbor. Děkuji.
Tomáš Pek: Já budu navrhovat plel ušení nejpozděj; do února což vám dává čas na tu urbanistickou 
studil.
Peer Zeman? Budu dávat protinávra. abychom to zamítli. Jinak pokud neprojde, tak se přikloním < 
vám. Mně to nedává smysl. Myslím, že tady je potřeba to odpracovat. Metropoltni plán $ tim 
nepočítá. Máme tady negativní stanovisko IPRu, za mé určitě nesouhlas.
Zuzana Hamanová: Mne se to celé zdá velmi podivné, protože jestli to zemi ma 16 ha. tak to je 
160 000 m-. A i při například kódu míry využiti C, by to bylo 80 000 m HPP a vůbec si nedovedu 
představit, jaká veřejná vybavenost by měla naplnit lak obrovské množství HPP. Myslím si. že by to z 
toho steině vyšla nijaká polyfunkce a nutné by to musela resit nijaká studie a myslím si, že takhle 
obrovské území „střelit dopředu", že tam má být plocha V V, mi nedává smys] Takže já v této chvih 
taky jsem spis pro zamítnutí.
Gabriela LItničlová: Je to obrovská plozha, je tam velké riziko kontaminace, nachází se tan 
skládka nebezpečného odpadu a v tom dopise co jsme dostali uvedeno, že v předmětném uzemi
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Zástupce yeřejnosti: Vojtěch Zelenků zastupitel městské částí. Já bych se tady pokusil odpovědět 
hlavně na ty otázky, které naznačovaly, že by se molla 1a změna pořídit. Ta otázka zazněla na to, co s 
tím územím? Uhříněves ;e rozdělená městská éást, je rozdělená železniční trati. Rekultivovaná 
skladka nyní poskytuje lidem protipól k Uhříněveské oboře, která je za železnicí. Je 10 prostě 
rekreační plocha, která by měla se dál rozvíjet Měla by dál rozvíjet svůj potenciál právě v té funkci 
sportu, oddechu, rekreačního využiti. Ještě bych chtěl říct, že neni úplně pravda, že by městská část 
neměla pozemky na veřejnou vybavenost, protože přímo pod tou skládkou v té současné ploše SV je 
plocha o velikosti 1,6 hektarů, na kterou běží změna územního plánu na veřejnou vybavenost a v 
rámci metropolitního plánu jsme nechávali zařadit bývalý areál „Barev laků” na transformační oblast, 
a to má kolem jedenáct a půl hektarů, takže určitě v budoucnu na těchto plochách ta veřejná 
vybavenost bude moct vznikat.

Zástupce veřejnosti: Martin Linhart, občan městské části Praha 22. Souhlasím s předřečníky, jen 
doplňuji, že to území bývalé skládky je zaznamenáno v registru ekologických zátěží (www.sekjn.cz) 
ze, kterého bych teď jenom citoval krátce výrok: „Stávajíc: kontaminace by znamenala vznik 
neakceptovatelného zdravotního dzlka v případě změny funkčního využívání lokality čí dotčeného 
okolí na více citlivé ve srovnáni s využitím současným.” Prosím tedy o zamítnut'.

Ondřej Lagner: Je Škoda, že tak velká změna se tlačí takto rychle, jakékoliv prodlouženi nedává 
smysl, bude se muset dělat SE A. a to se 2 roky nedá stihnout.

Václav Stránský: Je zřejmé, že v území není shoda a není reálné, že v nejbli^í době shoda bude. I 
$ ohledem na stanoviska IPRu a LZR navrhuji změnu zamítnout a projednat to v rámci 
Metropolitního plánu.

městská část vlastní pouze velmi malou část pozemku, takže ner.í ani jasné, jako jestli ti vlastníci 
pozemků budou souhlasit s navrhovaným využitím pro veřejnou vybavenost.

Ondřej Martan: V tomhle tom případě se jedná opravdu o rozsáhlou oblast. Myslím, že bychom 
tomu měli dát šancí. Nejedná se o změnu z nezastavitelné r.a zastavitelné. plocha so nějakým 
způsobem zastavitelná jc. Jc tam širší shoda s vlastníky, proto bych byl pro pořízení té změny.

Zástupce veřejnosti: Když tento podnět schvalovalo zastupitelstvo, nemělo všechny potřebné 
podklady a informace ohledně, y jsme si obstarali později. Praha 22 jisté potřebuje plochy pro 
veřejnou vybavenost. Ovšem předmětná lokalita byla v minulosti využívána jako skládka 
nebezpečného odpadu a z dostupných analýz a odborných zpráv vyplývá, že jc zde nebezpečný odpad 
uložen a jaký vliv může mít výstavba na ŽP a kvalitu podzemní vody, tzn. poslední analýza roznodnč 
nedoporučuje stavební zásah v území. MČ vlastní jen malou část předmětných pozemků, dohoda 
s vlastníky neexistuje a není jasné, zda budou tito souhlasit $ využitím svých pozemků pro veřejnou 
vybavenost. Velká část občanů Prahy 22 se proti změně postavila a sepsala petici, ta bvla doručena na 
MHMP. Pokud má být zastavitelná plocha redukována, předložte nejprve štuci i. řekněte, co tam má 
byt a pak podejte podnět znova.

Zástupce veřejnosti: Filip Musil, Praha 22, zastupitel. Podnět byl na zastupitelstvu Prahy 22 
projednán velmi nestán dartně, do programu byl vložen na poslední chvíli, takže veřejnost se nemohla 
zúčastniL Změna je naddimenzovaná, připravená narychlo. MČ vlastni pouze malou část území, neni 
icdy zřejmé, zda by tam vůbec ta veřejná vybavenost mohla vzniknout.

Zástupce veřejnosti: Zdeněk Hlerš tik, jsem občan městské části a zároveň člen petičního výboru. V 
podstatě souhlasím se svými předřečníky Ohavy obyvatel jsou především o narušení té kieliké 
geologie vtom území Dále nesmyslný rozsah změny. Ztráta plochy oddechu, využívané pro 
vycházky, sport. MČ může přijít snovým návrhem po vypracování studie, kde bude plocha vy 
redukována.

http://www.sekjn.cz


něstské části šanci připravit tu studii, zc které by mělyTomáš Portlík: Myslim, že bychom měli cíl
Meli by to projednat s vlastníky. Navrhuji cár čas do

Hlasováni o avrteném usnesení

ID

^o:n/Pro!i:0'Zdríei.2 
Usnesení bylo přijalo

vyjít potřeby veřejné vybavenosti, koncept, vize.
února.

Hlasováni o neschváleni Pi -0.6/ rnoti: / Zdf-i e l: 2 
i nepřítomen 

Usnesení nebylo přijalo

Tomáš Pek: Vzhledem k tomu, že se najednáni doslavil pan Bcháč i pan náměstek Hlavaček. 
30prosim. abychom si prohlašovali přerušení projednáváni bodu 6.2 a zařazijeme do této pauzy 
projednávání bodu 6.1. které jsme původně odložili před projednávám bodu číslo 8 Myslim. že seto 
dá hlasovat jedním hlasováním. Kdo je pro mho navršený pf-ocesr Všichni pro, atkuji

6.1. Podněty žádané ve veřejném zájmu

P 109/2023
Filip Foghr: Jedná se o nově žádaně podnéty ve veřejném zájmu. V tomto připadá je žadatelem 
hlavni město Praha. Institut plánování a rozvoje hlavního města Prahy. Jsme na území městské casii 
Praha Čakovice, Praha Ďáblice, Praha 18 a Praha 8. Podnít 109/2023 s předmětem ..temma, sever'.

Tomáš Portlík: Já bych dal návrh na přerušeni do února. Chtěl kych požádat starostu, aby 
objasnil, o jakou veřejnou vybaver.os by se v tomto území mílo jednat a veka je nn dohoda
s vlastníky.
Ondřej Marian: Já už mám jenom technicky i pro kolegy členy výboru Pro členy VURMu je 
XJ jak m kc změně stavi méstská zást. Soutilas vyjadřuj: rada či zastupitelstvo MC sy.n 
většinovým rozhodnutím. My ,i samozřejmě vyslechneme opoziční zastupttelo s opačným názorem, 
ale rozhodující je pro nás rozhodnuti reprezentace městsse časti.

Tomáš Kaníra, starosta Mč Praha 22: co tam bude, nám tehne studie My joko máme představu, máme poměrně už vyčerpáno občanskou vybavenost, to znamena. « potrch"eme 
postavit novou policejní stanici, nové zázemí pro lékaře, máme vznkajc hasičskou jednotku, 
potřebujeme hasičskou zbrojnici. Určití jsme i obec, která má pcmírr.í hodně senoru , 
vestavba dalšího domu s pečovatelskou službou je to opravdu 10, co do tono územ, potři A jak tady 
zaznělo iz od pana Zelenky, že ter. prostor bývalé skládky, že působ: jako plochá otóy 1Msm 
Si toho vědomi, a proto tady i předesílám, že se zastav, jenom nějakých 30 až 40 0 2 to ještě 
maximální. Opravdu víme, že se to tam používá k věnčeni pejsků.
Václav Stráský: Míli bvchom se držet doporučení zastupitelstev jednotlivých mořských částí 
Nicméně v tomto konkrétním případě vnímám, že tady je poměrné silný odpor, znruba 10/« obyvatel 
té městské části, a t vnímám jako problematické i z pohledu dlouhodobého rozvoje, ze bychom meh 
mít tady nějakou shodu. Navrhuji, abychom tu zménu zastavil a projednávali v rámci me.ropohtni 
plánu, kde je větší prostor shodu najít
Tomáš Pek: Jen chci upozornit, ze spousta podnětů byla připravovaná v časovém presu kvůli 
terminům vyplývajícím z nového stavebního zákona Já bych zde tu *anc MC do února do„ se 
dohodli $ obyvateli, otupili hrany a připravili studii.

Výbor pro územní rozvoj ZHMP
projednTáni podnétu P38/2023 nejpozděj do února 2024 a doporučuje městské části Praha 22

zaj i st it vypracováni podkladové studie.  _ ------- -
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Marek Zderadička, IPR: Největšim zdrojem obav je dopravní řešení v celém severovýchodním: 
sektoru, My jsme přislíbili městským částem, že zpracujeme aktualizaci celého dopravního modelu 
pro celý severovýchod se zohledněním všech těch rozvojů, které jsou v daném území jsou plánovány, 
včetně zahrnutí pravé í podnětu na terminál sever tak, aby bylo možné dobře posoudil dopady jak 
infrastrukturálnich složek, které do toho území přichází, včetně pražského okruhu a dílčích 
komunikačních propojek, tak i prvků systému hromadné dopravy, Už to připravujeme a myslím si, že 
během 1. kvartálu ten model bude aktualizovaný a představený městským částem

Tomáš Portlík: Já s tim postupem souhlasím. Prosím o vyjádření starostů městských částí. Kloním 
se ke schválení podnětu, stim, že zřídí pracovní skupina složená mimo jiné z dotčených méstských 
částí.

Odbor územního rozvoje i Institut plánování a rozvoje doporučí schválení tohoto podnětu, respektive 
provéřování skaze standardní režim pořizování, to znamená skrze zadání, společné jednání, veřejné 
projednáni. Z toho důvodu není součásti podnětu návrh obsahu změny ani konkrétni plochy. 
Konkrétní podmínky budou zpracovávány skrze návrh zadání a poté v rámci společného jednání. 
Důvodem tohoto předkladu je mimo jin č i koordinace a možnost řešit další podmínky rozvoje tohoto 
území v souvislosti s nabytím účinnosti nového stavebnino zákona, aby se nezavřela mažno toto 
území řešit i ve stávajícím územním plánu. Nutná koordinace s metropolitním plánem bude 
samozřejmě probíhat. Předkládáme proto jako pořizovatel rento podnět ke schválení,

Náměstek Petr Hlaváček: Prosím VURM. aby si uvědomil, že to je věc v celoměstském zájmu. Ze 
je zcela přirozené, logické a naturální, že se městské části k tomu vymezí negativně, protože potřebuj i 
další informace a další jednání. Toho však nejsme schopni v nějakém krátkém časovém horizontu. 
Jednáme se s ministerstvem dopravy. Navrhují tedy další spolupráci s Mč Když o teď neschválíme, 
tak jsme jako město selhali a naplnili jsme všechny ty řeči o tom, % jsme složitě organizovaní, že 
nejsme schopni dohody. Takže opravdu prosím o chladnou hlavu. Je to standardním režimem, prosím 
vás, abyste to prostě pustili do procesu a budeme hledat řešení a budeme na tom společně pracovat 
tak. jak se na město v jednadvacátým století sluší.

Tomáš Pek: Avizuji, že budu navrhovat pořizováni této změny Souhlasím s tím, co iekl pan 
náměstek.

Tomáš Pek: Vytvoření pracovní skupiny je kvalitní návrh a snad i uklidní městské části. V zápisu to 
bude a to stačí. A teď bych poprosil veřejnost, respektive starosty dotčených městských částí, aby se 
k tomuto podnětu vyjádřili, s vědomím, že myje bereme jako partnery v tom dalším projednávání.

Zdlněk Kučera, starosta MČ Praha 18; Já jsem velice rád. že nás berete jako partnery. Jsem vázán 
usnesením Zastupitelstva, které, doufám, že jste všichni obdrželi, rád bych ho zde tekl, 
„Zastupitelstvo městské části Prahy 18 zásadně nesouhlasí sjakoukoli výstavbou v území VRT 
Terminálu Sever bez garance a harmonogramu dopravních staveb ze sírany hlavního města Prahy." 
V Letnanech řešíme čtyři metropolitní změny. Dále řešíme několik možností trasy metra O. C, E. D. 
tramvaj, řešíme železnici a kousek od nás i obchvat 520. My v Letňanech vítáme všechna dopravní 
řešení, všechny linky metra. Ale rádi bychom měli nějakou garancí a něj o ký harmonogram.

Jiří Vintiška, starosta MČ Praha Čakovice: 1 já jsem vázán usnesením, v mém případě je to 
usnesení Rady městské části My se nevyjadřujeme k rozsahu té výstavby, ale spíš ke způsobu 
dopravního řešení. Požadujeme větší rozsah změny, aby byla zahrnuta severní oblast od Červeného 
Mlýnu, Je to především z důvodu záměru izv Ďáblické spojky. Je to jiný způsob řešení železniční 
doprat v té oblasti, než v té poslední variantě, kterou IPR navrhl. 4 která je bohužel pro městskou 
část Praha Čakovice zásadně nevýhodná, protože naprosto marginalizuje význam té železniční trati, 
která tam dneska slouží Řešení, které my navrhujeme, by umožňovalo řešit dopravu i ve vazbě na 
Brandýs nad Labem, aleje potřeba, abychom to právě touto změnou neomezil:. Proto požadujeme 
větší rozsah změny. Chtěli bychom také vědět, jaké budou jednotlivé vazby těch liniových staveb



vráší městské části, souhlasím a jsem
VURMem řešit Tohle je jeder

. Máme mít užší skupinu na tu prácí. Máme se sejít nad zadanim.prospěch cek severovýchodní terasy
A řešení a začít na tom pracovat. Bez té práce se k výsledku
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upravil rozsah, vzít si všechna ta témata 
nikdy neodstaneme.

z momentů celkového řešení ve

takhle složitou věc bychom tady měli zabít.
Petr Hlaváček: Já chci jenom říct, že S většinou tich věcí, co
připraven je smýin týmem a s

Ondřej Martan: Já jsem s kolegy starosty mluvil a raky jsem zaznamenal Jejich nese hlasy Ne 
druhou stranu musim rict že jsem se účastnil - a za to jsem chtál podésovar - podrobné deban 
k představení celého záměru, který má zpřístupnit severní část místa dopřává, k-era uleví mnimalné 
te části města, která nemá teď kolejové připojen i. Prolže to, že se tady vytvoří úplní nove centrum, 
bude mít široké dopadv do celého severovýchodu města. Pokud bychom se dokázali shodnout na tom.

Zejména e myslím e ovchom se míli prioritně soustředit na tramvajové trat, ktere mam2 možnosl 
lktovat poměrné rychle na rozdíl od meta i z hlediska finančních mozrost města. Amyslím * 
P pracovní skupina je asi výborný nápad, olázkaje jestli hy se ten podnít nemel dneska 
nomay by se provčHt v&i, jestli neri potřeba ho rozšířit a Met " to třeba na lednovém 
únorovém zasedání Výboru.

Martin Tumpuch, starosta Mč Praha Ďáblice: v první bych pocekoyat.ze.nómaket záměr byi představen dopředu což nebývá zvykem. My. co jsme se tím zabyvallal urSie matné 
obavu z té dopravy, co může záměr generovat. Protože už teď je ra doprava na hzanc k paula 
nechceme být parkovrštěm Středočeského kraje. Takže bychom, určité chrč h nějakouzatuutoho, 
to dopravné!bude v pořádku a dostateční kapacími. A co nás trápí velii, tak z toho záměru, kterted 
mátne k dispozici, se zdá. že na našem katastrálním území jc v plánu tak rozsahů zasavkoe)c.bX « 
současní Ďáblice vesnického charakteru tak. zmínily v pouhou vesnickou pert.m" a 4 vlasuné " 
velké Ďáblice by vypadaly úplné jinak. Nejsme proti výstavbé, ale chceme Dabucc zanechat v tom 

charakteru, v jakém jsou.

Filip Foglar Jen doplním, ze starostové jsou zváni na každý vybor 2 to 7 dní přede.n. co se rozšahu změny, vzhledem k tomu. 20 pořizování buče probíhat ve standarmm režimu, bude možno 

rozsah ještě korigovat v další fázi, alo ve fázi zadání.
Ondřej Lnenička, místostarosta MČ Praha 18: Nějak jsem nezaznamenal, že by vlastníkem 
pozemků v dané .okaiité, které jde přes území čtyř městských částí, bylo vlas.mkem Navn 
Praha - těch dotčených pozemků. Mílo by tam být vyjádřeni vlastníku. Rad bych vam jen pnpo . . 
že vlastníky v té lokalitě jsou fyzické osoby, sou tam vlastníky právnické osoby podnikatele 1 
nepodnikatelé a jedním znejversich vlastníků toho území je řád ktizovniků s červenou nvezdou, 2a 
me je rozhodně na místí z pozice čistě právního to přerušit na dnesnm Výboru z důvodu 

obezřetnosti.
Radek Čermák, zástupce MČ Praha 19. Jsem pracovníkem Odboru životního prostředí a dopravy. 
Gro našich připomínek bylo vtom, že stejné jako u všech dalsich velkých et", ktere s.m 
připravují, zároveň stim není připravovaná dopravní infrastruktura. To se tyká podmmínosu 

alnienim okruhem, nesiským okruhem. Abych dovysveiil. tak Kbelská ulice dnes o
funkci městského i dálničního okruh a my bychom tam přivedl, do toho uzem dalši zatiž .Pak se to 
týká zkapacitnění železniční trati a stavby vysočanské radiály Ohlední té oblast, je potřeba tich že 
sematná zalezniční zastávka v hoblicích (o zemi nevyřeší.
Tomáš Pek. Myslím si. že tento velmi komplexní podnět je třeba začít projednávat. My tam máme 
spousty možných fází, kdy do toho procesu přizveme mestské cásti. ale já s> nedovedu představu, že



Hlasování o navréeném usneseni

Odchází /)un Sfránský
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Pro 12 Proti. C/ Zdržel:) 
Usnesení byio přijato

Pro • / 0 Pro ti: 0 Zdržel: O
2 nepřiicrr^i 

Usnesení bylo přijato

Pro: J 24 Proti: 0/ Zdrže l • O 
J nepřít omen 

Usnesení bylo přijata

Hlasováni o navrženém usneseni

Hlasováni o sloučenípředkladis a rozpravy

6.2. Podněty žádané v převažujícím veřejném zájmu

P 41/2023, P 46/2023, P 48/2023, P 49/2023 a P 50/2023

Tomáš Pek: Sloučíme předklad a rozpravu k podnětům 41,46, 48. 49 a 50

Tomúš Pck: A teď se dostaneme k procedurálnímu hlasování pokračování bodu 6.2 podněty žádané 
v převažujícím zájmu. Všichnip:o, dákuji.

Filip Foglari Ve všech případech se jedná o žádosti oprávněného investora. Pražské 
vodohospodářské společnosti. Myje předkládáme z důvodu převažujícího veřejného zájmu k vašemu 
rozhodnut1. V podnětu 41/2023 se jedná o přepojení čov Svépravice do povodí ústřední zistirny 
odpadních vod v Praze v Dolních Počernicích a na Praze 20. V podnětu 46/2023 jsme na územ: 
nkštské části Praha 14 a Praha 20 s předmětem vymezeni nové trasy kanalizačního sběrače: 
v podnětu 48/2023 se jedná o zokruhování výtlačného řadu Praha-východ, Jesenice, Újezd u 
Průhonic; v podnětu 49/2023 jsme v území městské části Praha Klánovice a Praha 20 z důvodu 
propojen: Horních Počernic a Klánovic; a kenečně v podnětu 50/2023 se jedná o dostavbu 
vodovodního řadu DN 400 Seberov. Kateřinky. Újezd u Průhon:: a na dotčených městských částech. 

Zástupce IPR- Negace za IPR je procesní, kterou taní dáváme vždy. Jinak ty podněty jsou ve 
vefejnem zajmu, ale procesně bychom doporučovali sledovat Metropolitn: plán než zmenv dílči.
Tomáš Pek: Děkuji, navrhuji i sloučené usnesení k těmto podnětům.

Výbor pro územní rozvoj ZHMP - -------------- 1
I. doporučuje 1
schváleni návrhů na porizeni zmén územního plánu sídelního útvaru hlavního města pralv
P 41/2023. P 46/2023. P 48/2023. P 49/2023 a P 30/2023, a to zkráceným způsobem.

že všechny připomínky, které tady jednotliví starostové mají, budou podrobně vvhodnocený pak 
bych byl pro to, abychom podnět pustili cál. Chtěl bych být součástí pracovní skupiny, protože 
doprava a územni pláne vání je můj „core business“.

Výbor pro úze m n í rozvnj ZHM P ----------------—
I. doporučuje

srhvlení.ndvthu na požtzení zmčny územního plánu sídelního útvaru hlavního města Prahy



Hiasováni o
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Tomas Pek: Paní starostko, byl bych velmi rád. kdybyste se pokusil dosshnou ioho.že ten Ptedhés 
bude takový, ze oude rozumněji hlzsovatelný"

Pro:7/Proti Zdržcl.3
7 nepritomen

Usnesli bylo přijal

Výbor pro územní rozvoj ZHMPLePPezut"l-oodnetu p 5472033 do doby tednovéto konáni w p1o Ozemnntrozvojvrose2024

P 54/2023 ..F„ip sedmaseo
Karefima Snová sarránlova, starostka
podporu tohoto podnětu Tento je z c op ‘ ésteke části významnou kontribuci 

18271853 - — - —^stavbu cvklostezky. ^išténi prostupnosti území a vysokou fnanem komperzal.

l^jchni po, děkuj!.

=-í-2~=:“="ísi;“=xi...
pcie by vzniklo sportoviště, to je další kontribuce.
Tomáš Portik- Mal bychom dát šanci městské části to dopracovat, doplit studii, konkretizovat sve

predstavy.T T. PM desara o * vsledhe" d
2024.

P 56/2023 ,

existujících do OP
„fi Jindbich, starosta Mč Praha Dolní MEcholupy:MM,st* cast o turo zménu požAdalaz
je že izoiovať nerušící výrobu od železniční trati a obtáčené nedav smy.l.

pm dobara z^y názory ifeba 1emo požadaekMetropoltnintp,ánsn'-
, Jindřich starosta MČ Praha Dolní Mécholupy: Jsme si vědomi, ze ten Metropolnn lan 0



Hií7s:váni c usnesení

P 57/2023

Hlaso^ám o navrfíiiém hs/ím/íí

P 58/2023

Hlaso'.Mo utřeseni

1S

Pro: 12/ Prcii:0/ Zdri^L 0
1 nepřítomen 

Utřesení byle přijatc

Prot 12/ Prát i: 0/ Zdržel: 0
l nepritomen

Usnesení bylo přifate

Pro. 11/Proh:0/Zdrže’!
1 Hepřítnmen 

Usnesení bvlo přijato

Plip Koslar Žadatelem je téz mestská část. Požadavkem ie zmenit plochy výrobri vs na plochy vrobn VN I zde je hodnocen pořizovatelem soulad s Merropolimnim pláttem. tedv ra je 3 v 
Metropoli mim plánu obsažena. ' ‘

Jiň Jindřich, starostd Mč Praha Dolní Měcholllpy ; Chceme dát najevo. 2 dnes je v tomto území 
vdmi obtěžující Provoz, je tam drceni stavebního odpadu, šrotiště a další provozv. Chtěli bychom 
tomu území dát jiný smír. ' 2

Tomáš Pek: Zámér je vsouladu s Metropolitním plánem. Tím pádem zmó strany bude opět 
navrhováno nesouhlasné stanovisko.

Výbor pro územ a í rozvoj Z H MP -------------------
L nedopuručuje

sohvAlenj navrhu na pořízení zmeny Ozemnfho plánu sidelnihe úrvaru hlavnthc měsia P-ahy

paBTbslmnb!YEicnOu Proto žádáme ozměnujiž dnes, aby se areál noh využívat ktomm, keemu je

Filip Fogiar: Tento podnět je na území městské Části Praha 16, žadavelem je městská část a jedná se 
o anenu ploch P+R na plochy sponu, ptičemž zdůvodněn, je, že cílem je redukce těchto ploch za 
+elem umistén staveb a zařízení ploch pro sport a tělovýchovu a výstavba tréninkové halv spolkni 
ve spoluprací s TJ Sokol Radotín. přičemž zbytkové plochy poslouží' k umístěni parkovacího domu a 
zajistenl pr(stupu k němu
drMhla h-atka debata ílenii. bylo vn^ánot * nebvlpřítomen sástupce m^tskř části.

Výbor pro územní rozvoj ZHMP ’
I. nedoporučuje

schyaleps návrhu na pofízeri změny územního plánu sídelního útvaru hlavního města Prahy

Výbor pro územní rozvoj ZHMP ------------— ---
1. nedoporučuje
schválení návrhu na pořízení změny Ozemrihn plánu sidelniňo GrvAru hlavnino 
I 0042. •



Hlasování a schválení
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^O'5/PrQii:0'Zdrte!-6
2 napéítomni

Usnesení přijaio
Pro 6/ P^rt: 1 ZdfiiíL 4

2 nepřitomni
Usneseni nebylo přijato

Ondřej Lněnička: Čekala se,
a druhý souhlasný od pana

Pro:9/ Protít/ Zdi žel:2
1 nepřítomen

Usneseni bylo přijato

Výbor pro územní rozvoj ZHMP
I. nedoporučuje
schválení návrhu na potizení zineny územního planu
p 63/2023------------------------------------ ------
Htasování o navrženém usneseni

a se vyřeší ca lokalita, aby se mohla scelit z majetkového důvodu
Tomás Pek: Jsou dva návrhy. Jeden je nesouhlasný od pana demane
Prokopa.
Hlasováni o neschváleni

sídelního útvaru hlavního města Prahy

P 64/2023 . . ,Fp Foglar: . na tzemlresiskeAeN\VcabazS.IOsickem!.pereizsp“nSosav%5c.o w
peet, ovdM toukero.d0 Mestsee

využití s mírou využiti D. _zdenek Kuder. starosta Mř Praha » «” 2888 - pozemku Parsoy "
sjednocení funkční plochy

<MN Prokop: Mel oychom podporovat rozšlfeni pa-kevacich mist " "■ '
skuteční bydlí. Takže já bycn navrhoval. ať schváhime.

matt -mmpremps == — * 
--========= — 

-= xs=== nejen kvtii 16 kontribuci, ale že to zapadá do suvisle zástavby ‘Plos W .
„..i^pozemkntume^pHsWklXaháMkčmupotokuvp  ̂ .

P«r zemams chel bych Pripomenom. * byla dohoda poustet dal ien zingpz.mestotvomm“.2 Výbor čelí snahám místech části prosadit tyto pro město nexyznamnezmX___



p 6R/2023

Hlaso'"ám o navrženém usušeni

P 72/2023
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Tomáš Pek: Ani v tomto případě nebylo přijato usneseni. Znamená t, že na příštím výboru bude 
opěl předloženo.

Pro:lH/Proti.0/Zéržet:0
2 nepfttomni 

Usne sem bylo přijalo

Filip Foglar: Jedná se 0 podnět na území městské části Praha - Březiněves, Praha - Ďáblice, Praha - 
Dolní Chaty, Praha - Nebusice, Praha - Přední Kopanina. Praha - Suchdol a Praha R a žadatelem je 
Ředitelství silníc a dálnic. Jedná se o korekci trasy Pražského okruhu nebo DO, 518, 519, a to 
v souladu s koridorem Zásad územního rozvoje. V podkladech máte podrobný návrh obsahu zmény, 
který kyl korigován a koordinován mezi Ředitelstvím silnic a dálnic a Institinem plánováni a rozvoje 
a počizovatelem. Jak Odbor územního rozvoje, tak Institut plánováni a rozvoje z důvodu 
převalujícího veřejného zájmu depot uč ují schválení tohoto podnětu, a to ve skláceném režimu.

Tomáš Pek: Navrhuji přerušení. Chtěl bych poprosil o pracovní setkaní, kde se tomu budeme moci 
věnovat v pracovní rovine Prosím (PR o vyjádtení

Marek Z děr ad íčka: Hlavním cílem podněcuje překlopení aktuální podoby okruhu do UP. Trasa 
Okruhu se od 90. let již významně změnila. Změnil a se naposledy nyní v procesu El A a ve studii, 
kterou zpracovával tým pana architekta Kasla. kde došlo k mnoha dílčím zlepšením. A proto je i 
zapotřebí propsat co do územně plánovací dokumentace Hlavní město Praha slíbilo panu ministru 
Kupkovi, že tu změnu provede rychle, aby r.ebyla dalším způsobem nějak natahována příprava 
Pražského okruhu To znamená, je to podnět, ktery je z hlediska času urgentní

Tomáš Pek: Nebudu přerušovat na déle než měsíc. Předpokládám, že Výbor pro dopravu se tomu 
paralelné bude také vénovat.

Martin Tumpach, starosta MČ Praha Ďáblice; Součástí tohoto záměru a léto projednávané změny 
mělo být zkapacitnění Cínovecké ulice a řešeni hluku z Cinovecké, která vede napřič Ďáblicemi.

Výbor pro územní rozvoj ZHMP
1. přerušuje
projednávání bodu podnětu P 72/2023 do řádného jednání lednového Výboru.

Filip Foglar: Jedná se o podnět na území městské Částí Praha Velká Chuchle, žadatelem jsou dvě 
fyzické osoby, ke kterým se jako spolužadate! připojila městská část. Požadavek je změna ze sadů, 
zahrad a vinic na obytnou plochu OB-B s předmětem umístěni bazén k rodinnému domu. 
V Metropolitním plánu je tento požadavek již obsažen, záioveň jednáme na Odboru územního 
rozvoje o možnosti umisťovat daný záměr tak. aby nebyla potřebná zmčne ÚP vůbec.

David Vokurka, místostarosta MČ Praha Velká Chuchle: Před 20 lely se rozdělil pozemek na 
zastavitelné území n nezastavitelné. Jestli je možné ten záměr realizovat i bez změny ÚP, souhlasím.

Proběhla debata členů, zazněly názory, že má být řešeno AfetropohtfHm plánem.

Výbor pro ú ze mn í rozvoj 4 HM P
I. nedoporučuje
schváleni návrhu na pořízen; změny územního plánu sídelního útvaru hlavního města Prahy 
P 68/2023.



Hlasování o raženém vynesení

Hlasován: o navřeném usnesení

P 83/2023

Hlosovčm o navrien^nt usnesen
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Pro Proti '(V Zdrželi
5 nepřítomno 

Usneseni bylo pHjaio

Výbor pro územní rozvoj ZHMP

schválení návrhu na pot.zeni zmeny územního plánu sídelního útvaru F 82/2023

PťO' 9/ Proti 0/ Zdržel^
4 nepřítomni 

Usnesení bylo přijato

P82/2023
Filip Hoglar: Tento podnít se nachází na mestské zásti Praha Stérzoholy, žadntelem je mestská a nXcil osoba společně s městskou zásti. Společné sIPRe v tomto ptpode navrhneme 
neschváleni toho podnětu, protože se jedná o změnu zIZ a ploch dráhy na vseohecne smrsenou 
plechu.
Proběhla krátká debato Členů. 

1 Výbor pro územni rozvoj ZHMP
schválení návrhu na pořízení změny územního plánu sídelního invaru P 83/2023

P 95/2023
Filip Foglar; Jedná se o podnět na území městské tást Praha 12, jehož žadatelem je městská část. 
Požadavkem je výstavba garáži, jedná se o městské pozemky určené pro bydlem s kódem C a je 
požadováno změnit na parkoviště a garáže.
Ondřel Martan; Tento podnět by určitě snesl odložení na přišlé, aby nám MC zdůvodnila svůj 
požadavek. Protože jestli mají být parkoviště a garáže náhradou za OB, kde se day taky stavět garaže 
a parkov ištéje nut é zdú vo dnení 
Výbor pro územní rozvoj ZHMP
I. přerušuje , t ,
projednáváni podnětu P 95/2023 do svého přištiho řádného jednán.

Pru'IC/ Prali 0 Zdržel 0
3 nepřítomni 

Usnes tni bylo přijato

Filip Foglar: Jedná se o podnět na území městské části Praha 3 z ploch SO na piochy zahrádkové 
osady, tedy ve smyslu de facto uvedení do souladu se stávajícím stavem a zároveň tato změna je 112 
zohledněna v návrhu Metropolitního plánu
Pavel Dobeš, mistostarosta Prahy 3: Důvodem změny je uvedení do souladu se stávajícím stavem 
je tu pár problematických staveb s Plochou větší než 25 m’. které bychom chtli nechat odstranit 
Ovšem ani ty zbyle stavby do 25 n3 nejsou nyni v souladu s OP. proto je změna pro nas důležna 

Barbora Soukupová: Je skutečné ve vetejnéin zájmu, abychom “ zemi meli uvedeno jako 
zahrádkářskou osadu i v územním planu. 



Hlasování o na vrženém usneseni

Hlasováni o navrženém usneseni

Hlasování o navrženém usnesení

19

Pro. 9/ Prolítl'7držeL 0
4 nepřítomní 

Usneseni byla přijato

Pro9 Proii-O/Zdržel0 
4 ne pří: omm 

Usnesení bylo přijato

Pro:9 Protiv/ Zdržel: O
4 nepřítomni 

Usnesení bylo přijato

6.3.Poríněryostatni

P19/2021, P 33/2023, P 51/2023, P 59/2023, P 60/2023, P 62/2023. P 69/2023, p 70/2023

Tomáš Pek: Nyni mamě podněty ostatní, kde neni žádný veřejný zájem, pi0Cisn: hláskám 
o sloučen předkťada a diskuse VUchnípro. dekuji. Navrhuji neschválení všech těchto podnětů.

71. Nekompletní podněty ukončené pořizovatelem
P 61/2023, P 84/2023

Filip Foglar: V tomto případě vám podle zákona předkládáme pouze na vědomi podněty, které bvly 
pořizovatelem odmítnuty, respektive ukončeny z důvodu nesplnění buď metodického pokynu, nebo 
zákonných požadavků, kde i přes výzvu nebyly odstraněny překážky, které brání v přeck ladu tak. aby 
bylo možno podněty projednávat orgány samosprávy. Jako pořizovatel jsme musel: odmítnout tyto

Výbor pro územní rozvoj ZHMP ----------------------------
L nedoporučuje
schválení návrh na pořízení zrnin územního plánu sídelního úrvaru hlavního mesta Prahy P 19/2021 
p 33/2023, P 51/2023, P 59/2023. P 60/2023. P 62/2023. P 69/2023. P 70/2023.

P100/2023

Filip Foglar: Žadatelem jsou dvě fyzické osoby a knim se připojuje městská část Praha Velká 
Chuchle. Požadavkem je měnit územri rezervu na plochy bydleni. Tato změna již je zohledněna 
v návrhu Metropolttni.no plánu a zároveň tady dochází k překryvu více změn. Shodně s kolegy z IPRu 
nedoporučujeme pořizování této změny.

Tomáš Pek: Budu nedoporučovat pořizování této změny.

David Vokurka, mistosturosta Mč Praha Velká Chuchle: Ta lokalita je velmi složitá, my se 
budeme snažit o zpracování studie. V území je mnoho problémů, černých staveb, úzkveh ulic, 
nedostatečná vy bavenost.

Ondřej Martan: Nelze rozšířením zastavitelného území legalizovat Černé stavby. Pokud svámi 
nespolupracuje stavební úřad, je třeba to řešit s Magistrátem.

Výbor pro územní rozvaj ZHMP " -—
I. nedoporučuje
schválení návrhu na pořízení zněny územního plánu sídelního útvaru hlavního města Prahv 
P 100/2023

Metropolttni.no


Pozn.: Jednáni I'VRM skončili

ověřovatel zápisu. Clen Výboru pro územní rozvoj ZHMP
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a P 84/2023.
Pro:9/Proti:0 Zdržel:0

4 nepřítomni
Usneseni bylo přijato

Pro: 9/ Proti:)/ Zdržel. 0
4 nepřítomni

Usnesení bylo přijato

podnety, uvedomit zadatcle a touto formou i Zastupitelstvo. 612922

ru pro územní rozvoj ZHMP

8. Aktualizace Zásad územního rozvoje HMP
Tomáš Pek: Navrhuji přerušeni, nebudu říkat dokdy Doufám, že to budeme moci brzy předložit.

a o podnčt 84/2022. 

Výbor pro územní rozvoj ZHMP

Hlasování o navrženém usneseni

Výbor pro územní rozvoj ZHIMP
I. přcrušuje . —
Projednávání Aktualizace č 5 Zásad územního rozvoje hl.m Prahy.

Hlasováni o navrženém usneseni

%R7pe. První věc. Návrh terminů konáni výboru v prvním pololetí příštího roku. Bude to16 1 
,om ’ , , - , 10 3 Rudou se konat v sále Rady HMP. Další terminy budou 16.
13.2; ^^“vZim sá.e. DSle druhá věc V cervnu roku 2022 bvto

‘ 21: ie . p 597207 s tim žc podmínkou bvla architektonická soutěž, já budu
=======-====---- 

Nicméně nebude to formou architektonické soutěže, abychom ušetřili čas.____________________

I Výbor pro územní rozvoj ZHMP
I. revokuje
své usnesení ze 14.6. 2022 ve věci podnětu P 59/202
II. ukládá podmínku
vypracováni urbanistické studie v této věci minimálně ve dvou variantách  

—------------ - . Pro: 0/ Proti:0/ Zdržel: 0Hlasováni o navršeném usnesen 4 nepřitomni
Usneseni bylo piijufo

předseda Výboru proúzemni rozvoj Zl IMP



Důvodová zpráva 

Obsahem tohoto tisku je schválení a vydání změny Z 3810/00 ÚP SÚ HMP. 

Číslo 
změny 

Předmět Městská část 

3810/00 Využití městských pozemků u plánované stanice metra 
Nové Dvory 

Praha 4; Praha 12 

Seznam žadatelů je obsažen v příloze č. 1 k důvodové zprávě. 

Pořízení výše uvedené změny Územního plánu sídelního útvaru hl. m. Prahy (dále jen 
„Změna“) zkráceným postupem pořizování dle §55a a 55b zákona č. 183/2006 Sb.,  
o územním plánování a stavebním řádu (stavební zákon), ve znění pozdějších předpisů, bylo 
schváleno usnesením Zastupitelstva hl. m. Prahy č. 19/25 ze dne 10. 9. 2020. 

Veřejná vyhláška – oznámení o zahájení řízení o vydání Změny bylo zveřejněno na úředních 
deskách Magistrátu hl. m. Prahy a městských částí v době od 23. 8. 2022 do 29. 9. 2022 
včetně. Kompletní dokumentace návrhu Změny, vydávané formou opatření obecné povahy, 
byla zveřejněna současně s vyvěšením veřejné vyhlášky. Vystavena k nahlédnutí byla  
v tištěné podobě u pořizovatele na Odboru územního rozvoje MHMP a způsobem umožňujícím 
dálkový přístup na internetové adrese www.praha.eu v sekci Územní plánování. 

https://www.praha.eu/jnp/cz/o_meste/magistrat/odbory/odbor_uzemniho_rozvoje/uzemni_pla
novani/zmeny_uzemniho_planu/aktualne_porizovane_zmeny/index.html 

Všechna vyjádření řádně uplatněná v průběhu veřejného projednání návrhu Změny byla 
vyhodnocena a jsou uvedena v příloze č. 1 k usnesení. Pořizovatel ve vyhodnocení veřejného 
projednání respektoval požadavek stavebního zákona, který ukládá dodržet dobu, ve které 
musí být stanoviska, připomínky a námitky k návrhu Změny doručeny. K vyjádřením podaným 
po této době se nepřihlíží.  

V rámci veřejného projednání byla uplatněna námitka, která vedla k úpravě návrhu Změny. 
Návrh rozhodnutí o námitkách k návrhu Změny, uplatněné dle § 52 odst. 2 stavebního zákona, 
je uveden v příloze č. 2 k usnesení. 

Zásadní připomínky městských částí k návrhu Změny, uplatňované podle § 25c obecně 
závazné vyhlášky hl. m. Prahy č. 55/2000 Sb., v platném znění, kterou se vydává Statut hl. m. 
Prahy, nebyly podány.  

Dotčené orgány neuplatnily negativní stanoviska, pro která by nebylo možné Změnu vydat. 

Dopisem pořizovatele (č. j. MHMP 2247858/2023 ze dne 27. 10. 2023) byly dotčené orgány  
a MMR ČR ve smyslu § 53 odst. 1 stavebního zákona vyzvány k uplatnění svých stanovisek 
k návrhu rozhodnutí o námitkách a návrhu vyhodnocení připomínek uplatněných k návrhu 
Změny. Ve stanovené lhůtě pořizovatel neobdržel žádné negativní stanovisko dotčených 
orgánů, ani MMR ČR.  

Návrh Změny byl projednán dne 19. 12. 2023 ve Výboru pro územní rozvoj ZHMP (VURM), 
který doporučil schválení návrhu a vydání Změny. Zápis je uveden v příloze č. 6 k usnesení.  

Návrh Změny byl projednán Radou hl. m. Prahy, která k němu přijala usnesení. Toto usnesení 
je přílohou k důvodové zprávě. 

Veškeré podklady z projednání návrhu Změny jsou uloženy u pořizovatele, tj. na Odboru 
územního rozvoje – UZR MHMP, Jungmannova 35/29, 110 00 Praha 1. 
 
Přílohy k důvodové zprávě: 

1. seznam žadatelů 

2. usnesení RHMP 

https://www.praha.eu/jnp/cz/o_meste/magistrat/odbory/odbor_uzemniho_rozvoje/uzemni_planovani/zmeny_uzemniho_planu/aktualne_porizovane_zmeny/index.html
https://www.praha.eu/jnp/cz/o_meste/magistrat/odbory/odbor_uzemniho_rozvoje/uzemni_planovani/zmeny_uzemniho_planu/aktualne_porizovane_zmeny/index.html
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Seznam žadatelů 

 

Číslo 

změny 

Městská část Žadatelé Předmět změny 

3810 Praha 4; Praha 12 ************************ 

************************ 

Využití městských pozemků u 

plánované stanice metra Nové 

Dvory 

 



Hlavní město Praha 

 

RADA HLAVNÍHO MĚSTA PRAHY 
 

U S N E S E N Í  

Rady hlavního města Prahy 
 

číslo 903 
ze dne  13.5.2024 

k návrhu změny ÚP a jejího vydání – Z 3810 (fáze "návrh" + "OOP",                                   
samostatně pořizovaná změna) 

 

Rada hlavního města Prahy   

I .   b e r e  n a  v ě d o m í  

1.  výsledek projednání návrhu změny Z 3810/00 ÚP SÚ hl.m. Prahy, včetně 
vyhodnocení, uvedený v příloze č. 1 tohoto usnesení 

2.  závěry z jednání Výboru pro územní rozvoj Zastupitelstva hl.m. Prahy, uvedené                  
v příloze č. 6 tohoto usnesení 

I I .   s o u h l a s í  

1.  s návrhem rozhodnutí o uplatněných námitkách k návrhu změny Z 3810/00 ÚP SÚ 
hl.m. Prahy, uvedeným v příloze č. 2 tohoto usnesení 

2.  s návrhem změny Z 3810/00 ÚP SÚ hl.m. Prahy, uvedeným v příloze č. 3 a č. 4 
tohoto usnesení 

3.  s vydáním změny Z 3810/00 ÚP SÚ hl.m. Prahy formou opatření obecné povahy                
č. 2XX/202Y, uvedeného v příloze č. 5 tohoto usnesení 



I I I .   u k l á d á  

1.  náměstkovi primátora doc. Ing. arch. Petrovi Hlaváčkovi 

1.  předložit návrh na vydání změny Z 3810/00 ÚP SÚ hl.m. Prahy Zastupitelstvu 
hl.m. Prahy 

Termín: 23.5.2024 

 

 
doc. MUDr. Bohuslav Svoboda, CSc. v. r. 

primátor hl.m. Prahy 
 
 
 
 
 

MUDr. Zdeněk Hřib v. r. 
I. náměstek primátora hl.m. Prahy 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
Předkladatel:  náměstek primátora doc. Ing. arch. Petr Hlaváček 
Tisk: R-50513  
Provede: náměstek primátora doc. Ing. arch. Petr Hlaváček  
Na vědomí: odborům MHMP  
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